
 آرمان ملی: پرسپولیس در حالی با پاسخ منفی برانکو در 
مورد مربیگری این تیم مواجه شده که سه گزینه دیگر نیز ظاهرا 

قصدی برای هدایت سرخپوشان پایتخت ندارند. 
   10 گزینه 

رضا درویش، مدیرعامل باشگاه پرسپولیس روز یکشنبه 
17 دی ماه سال جاری در جمع خبرنگاران اظهار داشت: 
گل محمدی روی تصمیم خود برای جدایی بسیار  یحیی 
مصر بود از این رو ما با جدایی وی موافقت کردیم و با معاون 
حقوقی هماهنگ کردیم تا بررسی های لازم صورت بگیرد تا 
توافق برای جدایی او حاصل شود. وی افزود: من نگفتم حال 
گل محمدی خوب نیست. گفتم شرایط به گونه ای نیست که 
گل محمدی بتواند به همکاری خود ادامه دهد. او از شرایط 
موجود در فوتبال ایران گله مند بود و گفت یک روز سقف 
هست یک روز سقف را برمی دارند، یک روز امتیاز کم می کنند 
و یک روز بر می گردانند. از نظر او شرایط فوتبال ایران سالم و 
درست نیست و آن را ورزشی نمی داند. او گنجینه پرسپولیس 
است اما با این وجود اعلام کرد نمی تواند به کار خود ادامه 
دهد. مدیرعامل پرسپولیس اظهار داشت: امروز برای ما 
مسجل شد که گل محمدی روی تصمیم خود مصر است. ما 
از دو روز قبل با توجه به جدایی احتمالی او ١٠ گزینه را برای 
جانشینی وی انتخاب کردیم و از آنها برنامه خواستیم. بعد 
از بررسی کمیته فنی و شرایط هر گزینه آن شخصی انتخاب 
خواهد شد که به تفکرات ما بخورد و بتواند پرسپولیس را 
به قهرمانی برساند. ان شاءا... تا انتهای هفته وضعیت 

سرمربی مشخص خواهد شد. در خصوص 
بازیکنان نیز باید اعلام کنم ابتدا باید 

سرمربی مشخص شود تا با نظر وی، 
بازیکنان مدنظر جذب شوند. 

کنش به این سوال  درویش در وا
که آیا قانون سقف قرارداد در 

قرارداد سرمربی جدید لحاظ 
گفت:  نه،  یا  شد  خواهد 

قوانین  همه  متاسفانه 
را رد می کنند و مصون 
هستند اما پرسپولیس 
نه. ما تلاش می کنیم تا 
قوانین را رعایت کنیم 

هواداران  و  باشگاه  تا 
متضرر نشوند. مربی ای 

را انتخاب می کنیم که توان 
پرداختی به او را داشته باشیم 

تا مشکلی رخ ندهد. 
   برانکو 

برانکو ایوانکوویچ وارد سالن 

نشست مطبوعاتی می شود، در همان ردیف جلو چند خبرنگار 
با لباس محلی عمان نشسته  و انگار خود را آماده رویارویی با 
سرمربی کروات که نامش اخیرا به شدت مرتبط با پرسپولیس 
بوده، کرده اند. اما سرمربی کروات با آرامش خاصی به صندلی 
تکیه می زند و صحبت هایش را آغاز می کند: »بازیکنان ما از هیچ 
تیمی نمی ترسند و برای پیروزی مقابل تایلند تلاش خواهیم 
کرد. بازی مهم و سختی در انتظار ماست اما ما ثابت کردیم که 
می توانیم مقابل هر تیمی به خوبی بازی کنیم. باید در دفاع و 
حمله آماده باشیم تا به نتیجه برسیم.« پایان این صحبت های 
برانکو، سوالات جنجالی خبرنگاران پیرامون ملاقات با رضا 
کره پرسپولیس و احتمال جدایی از عمان را به  درویش، مذا
دنبال داشت که البته او بدون طفره رفتن و اشاره به اینکه 
سوالات در موضوع نشست خبری نیست، به آنها پاسخ داد. 
خبرنگاری به نام محمد از برانکو در مورد تمدید قرارداد و آینده 
کاری سوال کرد و برانکو کمی هم ناراحت و برافروخته و با چهره 
گرفته به سوال او اینطور پاسخ داد: »همان طور که دفعه پیش 
هم گفتم، پیشنهادات برای سرمربیان 
هرگز در طول روز متوقف نمی شود.« 
که نام  در حین این سوال زمانی 
ح شد، برانکو  باشگاه ایرانی مطر
نگاهی به مترجم خود انداخت و 
سپس با ناخن صورتش را خاراند و 
برای پاسخ آماده شد. او همچنین 
کره با پرسپولیس عنوان  در مورد مذا
با پرسپولیس مربوط  کره  کرد: »مذا
به 20 روز پیش است.« برانکو 
اخیر  دیدار  مورد  در 
در  و  درویش  رضا  با 
پاسخ به این سوال که 
آیا با تیمی در لیگ برتر 
بسته،  قرارداد  ایران 
»این  داشت:  اظهار 
یک گفت وگوی محترمانه 
اشاره  بدون  طرفین  بین 
به همکاری و قرارداد بود.« 
داد:  ادامه  عمان  سرمربی 
متوقف  هرگز  »پیشنهادات 
که  همان طور  شد،  نخواهند 
می دانید قرارداد من با عمان 
در پایان جام ملت ها به پایان 
خواهد رسید و وقتی شخصی 
در این موقعیت قرار دارد، 
ممکن است پیشنهاداتی به 
او داده شود. اما تمام تمرکز 

و توجه من معطوف به جام ملت های آسیاست.« ایوانکوویچ 
کید کرد: »وقتی یک مربی در این موقعیت قرار  همچنین تا
بگیرد، باشگاه های زیادی تلاش خواهند کرد با این مربی 

مکالمه داشته باشند.« 
در پایان نشست مطبوعاتی یکی از خبرنگاران با لحنی تند 
پرسید: هواداران فوتبال در عمان از شکست مقابل عربستان 
ناراحت شدند، به خصوص اینکه در نیمه دوم حمله ای نکردیم 
و تعویض ها کارساز نبودند. برانکو در پاسخ گفت: »من از این 
سوال متعجب می شوم. عربستان مدعی شماره یک قهرمانی 
گردانم افتخار می کنم و امیدوارم در  است و من به عملکرد شا
این مسیر کارمان را ادامه دهیم. اینکه در نیمه دوم دفاع کردیم 

به خاطر تسلط و احاطه عربستان بود.«
   سه گزینه بعدی؟

حسین بادامکی معاون ورزشی باشگاه پرسپولیس می گوید 
این باشگاه با وجود زمان محدودی که پیش رو دارد برای 
انتخاب سرمربی باحوصله عمل می کند تا گزینه ای نزدیک به 

فلسفه تیم پرسپولیس پیدا کند. 
ح شده به  گزینه مطر کرات با سه  او با اعلام اینکه مذا
خصوص  در  بررسی ها  ادامه  از  خبر  حالا  نرسیده  جایی 
گزینه های دیگر می دهد: ببینید خب بالاخره همان طور که 
همه می دانند ما منتظر آقای برانکو بودیم تا جواب بدهند 
و با توجه به اتفاقاتی که افتاد به صورت همزمان چند گزینه 
دیگر را بررسی می کردیم و صحبت هایی هم شد اما با توجه 
به شرایطی که مربیان دارند غیر از سه گزینه بقیه نفرات تیم 
داشتند و مشغول بودند و این کار را سخت می کرد. البته باید 
بگویم با وجود اینکه در فضای مجازی اینطور مطرح شده که 
باشگاه سقف بودجه ای برای انتخاب سرمربی در نظر گرفته 

و فلان مبلغ را اعلام کردند درست نیست. 
درست است که زمان برای ما خیلی مهم و حیاتی است 
اما باید انتخابی داشته باشیم که به تیم کمک کند و خدای 
نکرده با عجله و شتاب انتخاب نکنیم. انتخاب ما باید بر 
مبنای فلسفه باشگاه باشد که در چند سال اخیر با توجه به 
قهرمانی و موفقیت هایی که به دست آوردیم دوباره شکل 
گرفت و احیا شد. یعنی انتخاب نهایی ما باید با این فلسفه 

همخوانی داشته باشد و به ما کمک کند. 
در واقع مربی بعدی باید در راه قهرمانی به ما کمک کند. 
این خیلی مهم است که هواداران به صحبت هایی که در 
ح می شود توجه نکنند تا ما بتوانیم در  فضای مجازی مطر
آرامش کار را پیش ببریم. وی در ادامه می گوید: با این سه گزینه 
صحبت شد. یکی از آنها که سرمربی تیم ملی نیجریه بود که 
پاسخ را به بعد از جام ملت های آفریقا موکول و اعلام کرد بعد از 
کره است و آن دو گزینه دیگر شرایط  این تورنمنت حاضر به مذا
خاص خودشان را داشتند. الان هم چند گزینه دیگر وجود 

دارند که داریم شرایط آنها را پیگیری می کنیم. 
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a r m a n m e l i . i r

 رونالدو: توپ طلا و جوایز 
 The Best دیگر اعتباری ندارند! 

گفت وگویی سراسر  کریستیانو رونالدو در 
 The Best انتقادی اظهار کرد: »توپ طلا و
در حال از دست دادن اعتبارشان هستند. 
نمی گویم حق مسی نبود اما عملکرد شخصی 
است.«  مشخص  سال  یک  در  بازیکنان 
گر  کریستیانو رونالدو در مصاحبه با رکورد گفت: ا
به عقب برگردید و ببینید در منچستریونایتد 
و تیم ملی چه گذشت، مردم در واقع من را 
تمام شده می دانستند اما حقیقت این است 
کردم و دوران خوبی در النصر  که من تمرکز 
داشتم و به همین دلیل ۵۴ گل به ثمر رساندم. 
او در ادامه گفت: من از سطح خودم تعجب 
نمی کنم زیرا می دانم هنوز فرصت های زیادی 
برای ارائه دارم. می دانم می توانم گل های 
زیادی را برای النصر و تیم ملی به ثمر برسانم. 
شخصی  سطح  در  گل   ۵۴ زدن  بنابراین 
باورنکردنی بود. او در پایان مراسم توپ طلا و 
جوایز بهترین های فیفا را هم زیر سوال برد و 
گفت: توپ طلا و The Best در حال از دست 
دادن اعتبارشان هستند. نمی گویم حق مسی 
نبود اما عملکرد شخصی بازیکنان در یک سال 

مشخص است. 

ویژه

کادمی  استفاده از بازیکنان آ
سنت باشگاه سپاهان است و 
گر مروری بر زندگی  همین حالا ا
برخی از بازیکنان حاضر در لیگ 
برتر و همین طور لژیونرهای 
فوتبال ایران بیندازیم، رد پای 
باشگاه سپاهان در پرورش آنها 

مشهود است. 

 ملی پوشان فوتبال ایران 
پیش از ظهر دیروز در هتل 
محل اقامت خود، تمرینات 
مورد نظر کادر فنی برای دیدار 
برابر امارات را انجام دادند. 
تمرینات کششی و وزنه زدن 
بخشی از تمرین را تشکیل 

می داد. 

که مورینیو  هفته پیش بود 
ز  ا ه  منتظر غیر ی  خبر ر  د
هدایت رم برکنار شد و به 
پایان روزهای حضورش در 
وسی رسید.  باشگاه جالور
در اوج گمانه زنی ها، خبرنگار 
ال چیرینگیتو او را در فرودگاه 
کرد.  شهر بارسلون شکار 

ت
شــ

س نو
عک

        شکار   سنت تمرین

گفتوگو

رحمان احمدی، کارشناس فوتبال کشورمان 
در مورد شرایط تیم ملی کشورمان در رقابت های 

جام ملت های آسیا صحبت کرد. 
گردان قلعه نویی با     در خصوص تقابل شا

هنگ کنگ چه نظری دارید؟
 تیم ملی ایران در جدال با هنگ کنگ شرایط 
گر  ا می کنم  فکر  و  نداشت  مناسبی  فوتبالی 
بازیکنان خود را پیدا نکنند در ادامه با مشکل 
گردان قلعه نویی نباید  مواجه شویم. بنابراین شا
که امکان  هیچ حریفی را دست کم بگیرند، چرا
دارد شرایط بازی با هنگ کنگ دوباره تکرار شود 
هرچند که شانس با ایران یار بود، اما بازیکنان 
گردان  نباید هیچ تقابلی را سهل تصور کنند. شا
قلعه نویی در این دوره موقعیت های بسیاری 
خلق می کنند البته این در شرایطی است که در 
دوره های قبل تیم ملی فوتبال کشورمان نگرش 
دفاعی تری داشت. با این تفاسیر می توان گفت 
عملکرد تیم ملی تفاوت بسیاری با گذشته پیدا 
کرده است. تمرکز نداشتن بازیکنان در تقابل با 
هنگ کنگ مشهود بود و شاهد پاس های اشتباه 

بسیاری در این جدال بودیم . 
   به نظر شما ایران در این دوره به قهرمانی 

می رسد؟
گر قرار باشد   تجربه سال ها بازی من می گوید ا
تیمی قهرمان شود اهمیت ندارد برابر چه رقیبی 
کتیکی به بهترین شکل  گر مسائل تا قرار بگیرد. ا
ممکن انجام شود تفاوتی ندارد چه تیمی در 
سوی مقابل قرار دارد. در واقع تسلط روانی و 
جسمانی باید تا حدی بالا باشد که دوندگی، 
کتیکی بسیار مطلوب  جنگندگی و مسائل تا
در زمین اجرا شوند تا قهرمانی مسجل شود. 
گذار می کند، کره  زمانی که ژاپن بازی را به عراق وا
جنوبی برابر اردن به تساوی می رسد و عربستان 
کامبک موفق می شود عمان را از پیش رو  با 
بردارد یعنی تنها تیم هایی که نام بزرگ دارند 
مدعی نیستند و از نظر من در این تورنمنت بازی 
آسانی وجود ندارد. پس از تماشای دیدار کره و 
چین تنها یک سوال برای من ایجاد شد که چرا 
تیم های غرب آسیا هنگامی که از رقیب خود پیش 
می افتند سعی در اتلاف زمان دارند و به همین 
دلیل زیبایی های فوتبال را با حرکات زشت از 

بین می برند. 

رحمان احمدی: 
در جام ملت ها بازی 

آسانی وجود ندارد

۲ طلا و یک برنز کشتی گیران ایران  
برای اسپانیا، آلمان و کانادا 

ایسنا: رقابت های بین المللی کشتی آزاد و 
فرنگی جام هنری دگلان فرانسه، در شهر نیس 
فرانسه در حال برگزاری است. در شرایطی که 
هیچ کدام از نمایندگان کشتی آزاد و فرنگی ایران 
در این رقابت ها حضور ندارند، طبق لیست اعلام 
شده از سوی اتحادیه جهانی کشتی، 7 کشتی گیر 
ایرانی با نام کشورهای دیگر در این مسابقات به 
میدان رفتند. پیمان بیابانی ملی پوش اسبق 
کشتی ایران و دارنده مدال های طلای جوانان 
جهان و آسیا و برنز بزرگسالان آسیا، برای نخستین 
بار برای کانادا در وزن ۶۵ کیلوگرم به میدان رفت 
و به مدال برنز رسید. در این وزن آدن والنسیا 
از آمریکا طلا گرفت. محمد متقی نیا ملی پوش 
اسبق ایران و دارنده مدال برنز جوانان جهان 
دیگر کشتی گیر ایرانی بود که در وزن 7۴ کیلوگرم 
برای اسپانیا کشتی گرفت و صاحب مدال طلای 
این مسابقات شد. همچنین آلن گل محمدی 
نیز در همین وزن برای آلمان مبارزه کرد. پوریا 
طاهرخانی نیز در وزن 7۹ کیلوگرم برای آلمان 
به روی تشک رفت و اونیز صاحب مدال طلای 
این رقابت ها شد. همچنین رحمت ا... مرادی 
در وزن ۹2 کیلوگرم برای آلمان به روی تشک 
رفت. در کشتی فرنگی نیز نیکولای محمدی در 
وزن ۶0 کیلوگرم برای دانمارک کشتی می گیرد و 
کن  جمال والی زاده که پس از مهاجرت از ایران سا
فرانسه شده است، با نام اتحادیه جهانی کشتی 

مبارزه می کند.

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
 تسنیم: با دو بازیکن سابق تیم فوتبال استقلال برای 
کراتی انجام شده است. تیم فوتبال  بازگشت به این تیم مذا
که نیم فصل اول لیگ برتر را با صدرنشینی به  استقلال 
پایان برد، این روزها شرایط خوبی را سپری نمی کند. سعید 
مهری، قراردادش را با استقلال فسخ کرد و کوین یامگا نیز 
با مصدومیت شدید از ناحیه چشم روبه رو شده و احتمالاً 
فصل را از دست خواهد داد. با توجه به بسته بودن پنجره 
نقل وانتقالاتی استقلال، هنوز تکلیف پیوستن رافائل سیلوا به 
این تیم نیز مشخص نیست. جواد نکونام دو لیست از نفرات 
مدنظرش را به مسئولان استقلال داد، اما جذب بازیکن در 
نیم فصل کار سختی است و تیم ها حاضر نیستند بازیکن شان 
را به هر قیمتی به تیم دیگری بدهند. در این میان اما 
صحبت هایی با فرشید باقری، هافبک مس رفسنجان و 
فرشید اسماعیلی، هافبک نساجی مازندران انجام شده تا 
آنها به جمع آبی پوشان بپیوندند، دو بازیکنی که چند سال 
در استقلال بازی کرده بودند و با قرار گرفتن در لیست مازاد 
جدا شدند! باقری و اسماعیلی درخواست رضایت نامه از 
باشگاه های شان را دارند و حتی اسماعیلی همراه نساجی به 
اردوی ترکیه نرفت اما گفته می شود با درخواست هر دو نفر 
مخالفت شده است. استقلالی ها برای اینکه حداقل جای 
بازیکنان جدا شده بازیکنی بگیرند، دوباره سراغ گزینه هایی 
رفته اند که خیلی در یکی دو سال اخیر فروغی نداشته اند، به 
خصوص اسماعیلی که سال گذشته را به دلیل پارگی رباط 

صلیبی از دست داده بود. 

بیــنالمــلل
جام ملت های 2024

گزارشی، به تشریح    روزنامه البیان امارات با انتشار 
وضعیت تیم ملی این کشور پیش از جدال با ایران پرداخته 
و نوشته است: پائولو بنتو و دستیارانش در تلاش هستند تا 
جانشین مناسبی را برای خلیفه الحمادی، مدافعی که در 
بازی با فلسطین اخراج شد و دیدار مقابل ایران را از دست 
داد، پیدا کنند. این مربی چند گزینه را در اختیار دارد که برای 
انتخاب آماده ترین بازیکن از بین آنها، یکی را انتخاب می کند. 
کادر فنی نیز در حال حاضر با تماشای فیلمی از دیدارهای تیم 
ایران مقابل فلسطین و هنگ کنگ، در حال بررسی تیم ایران 
است تا با حریف بیشتر آشنا شده و برنامه ریزی فنی مناسبی 

را برای انجام این مسابقه تدوین کند. 
گردان امیر قلعه نویی از ساعت 1۸:۳0 سه شنبه هفته    شا
جاری در آخرین بازی مرحله گروهی جام ملت های آسیا 
به مصاف امارات می روند. با تصمیم کنفدراسیون فوتبال 
آسیا، تانتاشف ایلگیز از ازبکستان قضاوت این دیدار را بر 
عهده خواهد داشت. ایران و امارات در هفته سوم و پایانی 
دور گروهی جام ملت های آسیا برای کسب رتبه اولی با هم 
تلاش خواهند کرد. این داور ٣٩ ساله در این دوره بازی عراق 
- اندونزی را قضاوت کرده است که با نتیجه ۳- 1 به سود عراق 
به پایان رسید. آخرین قضاوت ایلگیز تانتاشف برای فوتبال 
ایران مقابل پرسپولیس و النصر بوده که در آزادی با پیروزی ٢ 

بر صفر زردپوشان عربستانی تمام شد. 
  در حالی که ژاپن با شکست روز گذشته مسیر خود در 
جدول مرحله حذفی را تغییر یافته می دید، کره جنوبی هم 
در عین ناباوری مقابل اردن عقب افتاد و تا آخرین دقایق 
بازی از حریف خود عقب بود. نتیجه دیدار اردن و کره جنوبی 
به شدت مورد توجه کشور همسایه ببرهای تائجو، ژاپن نیز 
قرار داشت و وبسایت های خبری ژاپنی این بازی را به شکلی 
ویژه پوشش دادند. نیکان اسپورت در این خصوص نوشت: 
»سرنوشت موریاسو در مرحله یک هشتم نهایی در گروی این 
بازی قرار داشت. با این نتیجه اردن شانس بیشتری برای 

تقابل با تیم ما دارد.«

جام ملت های آسیا همانند ماراتن است 

تیم ملی فوتبال ایران مقابل هنگ کنگ در جام ملت های 
که تیم ملی مقابل  آسیا، به پیروزی رسید. درست است 
هنگ کنگ خوب بازی نکرد، اما این موضوع ربطی به سرمربی 
و کادر فنی ندارد. بازیکن فوتبال هم انسان است و احساس 
دارد، ممکن است یک روزی، روز خوبش نباشد. فوتبال روز 
بد هم دارد و فوتبال ایران از این روزها زیاد داشته است، اما 
خوشبختانه برنده از زمین بیرون آمدیم. بازیکنان تیم ملی از 
باخت ژاپن به عراق شوکه شدند و این شوک روی روحیه و 
انگیزه ملی پوشان ایران تأثیر منفی گذاشت و شکست ژاپن 
آنها را به فکر فرو بُرد، به طوری که از فوتبال دور شدند. یک 
تیم همیشه نمی تواند تمام بازی های خودش را با پیروزی 
کند و امکان دارد جلوی یک تیم ضعیف و درجه  سپری 
چندمی دنیا متوقف شود. یک مسأله کوچک روی تیم و 
بازیکنان تأثیر منفی می گذارد، چون تیم بهم می ریزد و این 
کتیکی ندارد. بهترین  بد بازی کردن ها ربطی به موارد فنی و تا
اتفاق در جام ملت های آسیا، خوب بازی کردن عراق بود که 
توانست با نتیجه 2 بر یک ژاپن را شکست بدهد و در نهایت 
برنده بازی مهمی در جام ملت ها شود. تیم ملی عراق مثل 
فوتبال ایران فیزیکی و با قدرت بدنی بالا بازی می کند، اما 
تکنیک بازیکنان ایرانی بالاتر آنهاست. بعد از انجام یک بازی 
بد، بازسازی و جمع کردن تیم کار خیلی دشواری است و باید 
نفرات به حالت مسابقه ای و سربالایی پیروزی بازگردند. برای 
ریکاوری، نیاز به آدم های هوشمند است تا هرچه سریع تر 
ملی پوشان را به مرز آمادگی لازم برای دیدار بعدی برسانند. 
همچنین بازیکنان در طول مسابقاتی نظیر جام ملت های 
آسیا به یک روان شناس مجرب و متخصص احتیاج دارند 
تا از لحاظ روحی و روانی بازسازی شوند. تورنمنتی نظیر 
جام ملت های آسیا همانند یک مسابقه ماراتن است و از 
بازی های دور مقدماتی اش، کسی نمی تواند پیش بینی کند 
که چه تیمی در آخر قهرمان می شود. یک تیم باید از ابتدا به 
گاه باشد و در زمان مقتضی بهترین عملکرد را  تمام جوانب آ
ارائه دهد. فوتبال همیشه یک روز بد دارد یک روز خوب، اما 

فوتبال ایران سال هاست که در روز بدش قرار دارد. 

شرفی اصغر
کارشناسفوتبال

: در مرحله گروهی »سیلی« بخوریم بهتر از مرحله حذفی است  حدادی فر

قربانی: یکسری  از فوتبالی ها و غیرفوتبالی ها دوست ندارند تیم ملی نتیجه بگیرد 

بازیکن پیشین تیم ملی فوتبال ایران گفت: 
گر قرار است ضربه ای بخوریم بهتر است در  ا
مرحله گروهی این اتفاق بیفتد تا تیم ملی برای 
جبران زمان داشته باشد. قاسم حدادی فر 
درباره عملکرد تیم ملی فوتبال ایران مقابل 
فلسطین و هنگ کنگ در جام ملت های 
202۳ قطر اظهار داشت: تیم ملی در بازی با 
فلسطین خوب کار کرد و مردم امیدوار شدند. 
بازی با هنگ کنگ هم شرایط خاص خودش 
را داشت و حریف ما پرس از جلو گذاشته بود 
و همین موضوع کارمان را سخت کرده بود. 
در کل تیم خیلی خوبی داریم و یکسری از 
انتقادات ناعادلانه است. به نظرم در این برهه 

که تیم ملی در یک تورنمنت مهم شرکت کرده 
است باید صحبت ها جنبه حمایتی داشته 
باشد. وی افزود: ما تیم خیلی خوبی داریم که 
در روز بدش هم می تواند نتیجه بگیرد و این 
موضوع یکی از عوامل موفقیت یک تیم است. 
گر قرار است ما ضربه ای بخوریم  به نظرم ا
و مشکلی برای تیم مان پیش بیاید بهتر 
است در همین مرحله گروهی باشد، چون 
در مرحله حذفی زمانی برای جبران وجود 
ندارد. مثلاً ژاپن در مرحله گروهی به عراق 
باخت و یک ضربه محکم خورد. به نظرم در 
بهترین زمان ژاپن این ضربه را خورد و شاید از 
این به بعد با تمرکز و برنامه ریزی بهتری ظاهر 

گفتم دوست نداریم  که  شود. همان طور 
گر قرار است »سیلی«  ضربه ای بخوریم، اما ا
بخوریم بهتر است در همین مرحله باشد. 
من شخصاً فوق العاده به این تیم امیدوارم. 
بازیکن پیشین تیم ملی فوتبال ایران در مورد 
سایر مدعیان جام ملت های آسیا تصریح 
کرد: به نظرم استرالیا، کره جنوبی و ژاپن به 
همراه ایران مدعیان اصلی جام هستند. به 
، عراق و عربستان در رده  جز این تیم ها قطر
دوم قرار دارند. با شکست غیرمنتظره ژاپن 
به نظرم کمی شرایط برای ایران و کره جنوبی 
در مرحله بعد سخت می شود، اما به نظرم 
خود این تیم ها هم دوست ندارند در مراحل 

اول حذفی به ایران بخورند. حدادی فر در 
رابطه با عملکرد ضعیف بازیکنان ایران در 
دیدار با هنگ کنگ و ناهماهنگی بازیکنان 
توضیح داد: هنوز ترکیب ایده آل در تیم ملی 
پُست ها  یکسری  در  و  است  نشده  پیدا 
مشکل داریم. امیدوارم این مشکلات قبل 
از مرحله حذفی حل شود. در مراحل بعدی 
تیم ها بیشتر همدیگر را آنالیز می کنند. الان 
را مقابل  هنگ کنگ یک سبک جدیدی 
ما به نمایش گذاشت و از جلو پرس کرد و تا 
حدودی هم موفق بود و اجازه بازی سازی به 
تیم ما را نداد؛ فکر می کنم حریفان بعدی ما 

هم همین کار را انجام دهند. 

پیروز قربانی بازیکن پیشین تیم ملی فوتبال 
ایران مدعی است برخی افراد با دلایل مختلف 
دوست ندارند تیم ملی در جام ملت های آسیا 

نتیجه بگیرد. 
   وضعیت تیم ملی 

پیروز قربانی در گفت وگو با تسنیم، درباره 
آستانه  در  ایران  فوتبال  تیم ملی  وضعیت 
جام  گروهی  مرحله  در  بازی اش  سومین 
ملت های آسیا که مقابل امارات خواهد بود، 
کنیم در بازی با  اظهار داشت: باید قبول 
هنگ کنگ خوب نبودیم و انتظارت برآورده 
نشد، اما این را که بخواهیم خیلی انتقاد کنیم 
و تیم ملی را تحت فشار بگذاریم، نمی پسندم. 
مربیان تیم که تعدادشان هم زیاد است، قطعاً 
قبول می کنند تیم ملی مثل همیشه نبود. 
امیر قلعه نویی هم بهتر می داند انتظاری که از 
تیم ملی وجود داشت، در دیدار با هنگ کنگ 
برآورده نشد، اما با فشار گذاشتن روی تیم هیچ 
اتفاقی نمی افتد. وی در ادامه افزود: برخی 
که ضعیف تر  مواقع پیش می آید تیم هایی 
کار را  کرده و  هستند با انگیزه زیادی بازی 
سخت می کنند، اتفاقی که در دیدار آرژانتین 
مقابل عربستان در جام جهانی افتاد یا اینکه 

کره جنوبی مقابل اردن متوقف شد و ژاپن 
به عراق باخت. مربیان تیم ملی اشتباهات را 
دیده اند و در بازی های بعدی بهتر می شویم. 
با اینکه فقط انتقاد کنیم و بگوییم چرا این بود 
و آن نبود کار پیش نمی رود. بهتر است به کادر 

فنی تیم ملی احترام بگذاریم. 
   انتظارات 

ایران  فوتبال  تیم ملی  پیشین  بازیکن 
در پاسخ به این پرسش که چه انتظاری از 
تیم ملی در جام ملت های آسیا دارد، گفت: ما 
نسل خوبی داریم، ولی باید بپذیریم تیم ملی 
چندین سال است که مقامی کسب نکرده 
و همین مسأله خودش روی تیم تأثیر منفی 
می گذارد، بنابراین بهتر است منطقی نگاه 
کنیم. ما برای تیم ملی چه تدارکی دیده ایم؟ 
خیلی ها می گویند تیم ملی لژیونرهای زیادی 
دارد، ولی باید با کل تیم طرف باشید. شاید 
تیمی بهترین بازیکنان را در اختیار داشته 
باشد، ولی تیم خوبی نباشد. ما تدارک خوبی 
برای مربیان تیم ملی ندیدیم. تدارکی که ژاپن، 
کره جنوبی، عربستان و... برای تیم های شان 

کنید. قطعاً  دیدند را با تیم ملی مقایسه 
قابل قیاس نیست. قربانی همچنین خاطر 

نشان کرد: با همه حرف های زده شده، دور 
مقدماتی به عنوان بازی های تدارکاتی برای 
تیم ملی است و دور بعدی بهتر خواهد شد. 
بازیکنان ما به لحاظ کیفی بهتر از بازیکنان 
ژاپن، کره جنوبی و... هستند. مطمئن باشید 
بازی با هنگ کنگ تکرار نمی شود و دلیلی 
ندارد نمایش تیم ملی در بازی بعدی هم بد 
باشد. مربیان بدون شک آنالیز کرده و نقاط 

ضعف را برطرف می کنند. 
   انتقاد 

درباره  صحبت ها  برخی  از  انتقاد  با  وی 
تیم ملی تصریح کرد: قلعه نویی استاد من است 
و بهتر از من می داند که خیلی ها نشسته اند تا 

تیم ملی نتیجه نگیرد. یکسری دنبال مقاصد 
سیاسی هستند، یکسری از فوتبالی ها دوست 
از  یکسری  و  بگیرد  نتیجه  تیم ملی  ندارند 
رشته های غیرفوتبالی نیز همین دید را دارند. 
این موضوع از جنبه دیگری می تواند باعث 
اتحاد ملی پوشان شود و بهتر است به انتقادها 
گوش ندهند. اینکه من اینجا کنار گود بنشینم 
کن، درست نیست. فاصله  و بگویم لِنگش 
بازی ها در این تورنمنت کم است و تا صبح هم 
انتقاد کنند، هیچ اتفاقی نمی افتد. باید انرژی 
مثبت برای تیم ملی بفرستیم و حیف است این 
نسل جامی نگیرد. درست است که نسل فعلی 
میانگین سنی بالایی دارد، ولی بهترین فرصت 

است که تیم ملی جام بگیرد. 
   دیدار حذفی با پرسپولیس 

سرمربی تیم فوتبال نفت و گاز گچساران 
درباره تقابل تیمش با پرسپولیس در جام 
برای  ویترینی  حذفی  جام  گفت:  حذفی 
بازیکنان جوان است تا خودشان را نشان 
دهند. بازی با پرسپولیس نیز فرصت خوبی 
برای بازیکنان نفت و گاز است که استفاده 
کنند، به خصوص اینکه بازی بیننده های 

زیادی هم دارد. 

وضعیت مبهم سرمربی پرسپولیس 

برانکو نیامد؛ سه گزینه رد کردند! برانکو نیامد؛ سه گزینه رد کردند! 


